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Zastupitelstvo města Čáslavi 

ZÁPIS ze VII. zasedání   
konaného v pondělí, 11.12.2023 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 

(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 
 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostové: Mgr. Renata Vaculíková, MUDr. Ervin Petrikovič 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, MUDr. Julie Provazníková, Ing. Josef Ruml, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA Mgr. Václav Drda, RNDr. Tomáš Hasík, Ing. Jiří Havlíček MBA, Jiří Honzíček, 
Martin Horský, Mgr. Martin Jusko, Mgr. Daniel Mikš, JUDr. Vlastislav Málek, Vojtěch Nezbeda Mgr. David Tichý, Bc. 
Alice Vavřinová, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 
Omluveni: MUDr. Ctibor Provazník 
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté: Tomáš Zavřel, MBA, jednatel spol. PROFISTAV Koželuhy s.r.o. (zhotovitel projektu „Koželuhy“) 
           : Architekt Ing. arch. Ondřej Tuček, zpracovatel územní studie areálu Prokopa Holého 
           : Ing. arch. Jarmila Dojčiaková ze spol. SATER – PROJEKT s.r.o. (společnost, která projektovala domy pro ZHMC, 
spol. s r.o. - investor, který plánuje bytovou výstavbu v této lokalitě) 
 
Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili Mgr. Václav Drda a 
Mgr. Filip Velímský Ph.D. a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 17 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 
17:03 hodin – příchod zastupitele Mgr. Václava Drdy 
 
Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/106/2023 
 
Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl pana Jiřího Honzíčka a Bc. Alici Vavřinovou. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 
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Hlasování:  

pro: 17                                                   proti:                                    zdrželo se: 2                                              nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček Bc. Alice Vavřinová     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/107/2023 
 

17:06 h – příchod radní MUDr. Julie Provazníkové 

 

Za členy návrhové komise starosta navrhl JUDr. Vlastislava Málka a Mgr. Davida Tichého. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 17                                                   proti:                    zdrželo se: 2                                            nehlasovalo:  
PRO: 
Pro: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

ZDRŽELO SE: 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. David Tichý     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/108/2023. 
 

Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Před schválením starosta uvedl, že bude změna v pořadí zpráv Dz1 a Dz2, týkající se projektu Koželuhy, které budou 
následovat po bodu č. 2 a poté bude následovat zpráva č. 15. Územní studie - areál Prokopa Holého Čáslav. 
 

PLÁNOVANÝ program: 
1. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM - 06.11.2023 
2. Dotazy a připomínky občanů 
3. Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
4. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - říjen 2023 
5. Rozpočtové opatření č. 6/2023 
6. Delegace k uskutečňování rozpočtových opatření 
7. Návrh rozpočtu města Čáslavi na rok 2024 
8. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
9. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku z pobytu 
10. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
11. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku ze psů 
12. Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva - r. 2024 
13. Termíny konání zasedání ZM - r. 2024 
14. Návrh obsahu změny č. 6 Územního plánu Čáslav (změna trasy přeložky silnice II-339) 
15. Územní studie - areál Prokopa Holého Čáslav 
16. Souhlasné prohlášení k pozemkům parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.);  
       Záměr prodeje pozemků parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.) 
17. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace - město Čáslav x SVJ Jablonského, Čáslav_Schválení Dodatku č. 1 
18. Zpráva kontrolního výboru o provedených kontrolách 
19. Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2023 
20. Dotazy a připomínky zastupitelů 
DODATEČNÉ ZPRÁVY: 
Dz1. Zrušení části usnesení č. ZM/22/23 bod 2; schválení Kupní smlouvy _ Pozemky - projekt Koželuhy 
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Dz2. Schválení koupě pozemků parc. č. st. 316, parc. č. 158/3 v k.ú. Čáslav; podpis Kupních smluv 
Dz3. Smlouva o bezúročné zápůjčce pro Městskou nemocnici Čáslav 
 

17:08 h – příchod zastupitele pana Martina Horského  
 

UPRAVENÝ program: 
Pro dnešní zasedání tedy navrhuji tento program: 

1. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM - 06.11.2023 
2. Dotazy a připomínky občanů 

   Dz1. Zrušení části usnesení č. ZM/22/23 bod 2; schválení Kupní smlouvy _ Pozemky - projekt Koželuhy 
   Dz2. Schválení koupě pozemků parc. č. st. 316, parc. č. 158/3 v k.ú. Čáslav; podpis Kupních smluv 
     15. Územní studie - areál Prokopa Holého Čáslav 
       3. Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
       4. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - říjen 2023 
       5. Rozpočtové opatření č. 6/2023 
       6. Delegace k uskutečňování rozpočtových opatření 
       7. Návrh rozpočtu města Čáslavi na rok 2024 
       8. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
       9. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku z pobytu 
     10. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
     11. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku ze psů 
     12. Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva - r. 2024 
     13. Termíny konání zasedání ZM - r. 2024 
     14. Návrh obsahu změny č. 6 Územního plánu Čáslav (změna trasy přeložky silnice II-339) 
     16. Souhlasné prohlášení k pozemkům parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.);  
           Záměr prodeje pozemků parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.) 
     17. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace - město Čáslav x SVJ Jablonského, Čáslav_Schválení Dodatku č. 1 
     18. Zpráva kontrolního výboru o provedených kontrolách 
     19. Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2023 
   Dz3. Smlouva o bezúročné zápůjčce pro Městskou nemocnici Čáslav 
     20. Dotazy a připomínky zastupitelů  
Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Program dnešního zasedání byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/109/2023. 
 

Následně starosta navrhl, aby dnešní jednání probíhalo ke každému bodu zvlášť a na konci každého bodu bylo přijato 
usnesení. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 
Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/110/2023. 
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Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 06.11.2023 
Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/68535/2023/SEK ze dne 06.11.2023. 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání ZM 06.11.2023. 
 
Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občan Milan K. (projekt TV Čáslav) se vrátil k jednomu z minulých zasedání, kdy radní paní Nezbedová citovala z jejich 
soukromé konverzace. Uvedl, že si nepřeje, aby se to ještě někdy opakovalo. Následně taktéž sdělil některé „citace“  
z jejich mailové komunikace a poté položil několik otázek vztahující se k: „Za roky 2020, 2021 a 2022 vedení města 
investovalo do jeho osoby a projektu TV Čáslav jeden a třičtvrtě milionu korun, to je po přepočtu nějakých 1.600 Kč 
denně, ať se něco dělá nebo nedělá. Nevidím jediný důvod, aby město platilo dalšího kameramana, pokud je tady 
stream, aby tady byl další kameraman, který to za 60 tis. Kč natočí a sestříhá z toho jakýsi pěti až šesti minutový záznam. 
Jsou to zcela zbytečné záznamy a zcela vyhozené peníze.“ 
1) „Když nevidíte důvod, proč by tu kromě streamu neměl být další kameraman, tak proč v minulém volebním období 
minimálně dvě zastupitelstva natáčel Váš syn, pan zastupitel Nezbeda a byly jeho výstupy tzv. podle Vašeho výkladu 
slova objektivní, tzn. věnoval v nich prostor koalici i opozici?“ 
2) „Reportáže ze zastupitelstva měly průměrnou sledovanost na facebooku a youtube v rozmezí kolem dvou až tří tisíc 
shlédnutí, když jsou zcela zbytečné, tak proč je opakovaně sledovalo tolik diváků? Kolik diváků se v dnešní době raději 
podívá na čtyřhodinový záznam ze zastupitelstva a kolik se raději podívá na pěti až deseti minutový sestřih?“ 
3) „Když tyto reportáže zcela zbytečné, a když je zbytečné, aby tady byl další kameraman kromě streamu, tak proč             
o náš materiál ze zastupitelstva města v průběhu několika posledních let opakovaně jevila zájem Česká televize a 
použila jej v několika svých reportážích a dokumentech?“ 
Dále uvedl, že hlavní důvod, proč dnes na zasedání vystoupil je ten, že by chtěl hájit práci na projektu TV Čáslav, chtěl 
by ho hájit před účelovou lží paní radní Nezbedové v oblasti finančního ohodnocení. Následně představil tabulku 
rozpočtu všech reportáží ze zastupitelstva za roky 2020, 2021 a 2022 (viz. níže). Uvedl, že částku, kterou zde představila 
paní radní je částka za všechny tři větvě projektu, a to dokumentární seriál, za TV Čáslav aktuality a Operaci Ontero (tři 
roky práce).  
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Dále požádal o omluvu za lživou informaci, kterou paní radní Nezbedová uvedla vzhledem k finančnímu ohodnocení       
za tvoření reportáží za zasedání zastupitelstva panem Milanem K. 
Radní Z. Nezbedová odpověděla, že vycházela z tabulky, kterou má k dispozici. Uvedla, že město do projektu opravdu 
investovalo jeden a třičtvrtě milionu korun. Omluvila se za to, že tedy jedno zastupitelstvo nestálo 60 tis. Kč, jak tvrdila, 
ale že tedy stálo tolik, kolik je uvedeno v tabulce. V přehledu, který má ona k dispozici je však uvedeno, že aktuality 
stály 60 tis. Kč, neví tedy, co v nich bylo? 
Dále se vyjádřila k mailové komunikaci, kterou s panem Milanem K. vedla (překrucování slov apod.). 
Zastupitel V. Nezbeda se vyjádřil k reportážím ze zastupitelstva, které v minulosti dvakrát natáčel. Uvedl, že zasedání 
natáčel z toho důvodu, že chtěl nabídnout jiný pohled na věc. 
Debatu ještě pan Milan K. doplnil a následně ji ukončila paní radní Nezbedová. 
Radní J. Ruml se k danému vyjádřil tím, že připomněl osobní dopis, který psal panu biskupovi královehradecké diecéze, 
a ze kterého bylo na tehdejším zasedání taktéž citováno.  

 

Občan Tomáš O. se dotazoval na letiště a příp. kompenzace (hluková zátěž) vzhledem k rozšiřování čáslavské základny 
z důvodu nákupu nových letounů F-35? 
Místostarostka uvedla, že jednání na letecké základně proběhlo za přítomnosti starostů z okolních vesnic, velitele 
letiště gen. Tomani.  Co se týká nákupu letounů F-35, tak vláda schválila nákup, ale to je „běh na dlouhou trať“, protože 
letouny by zde, dle harmonogramu, měla být na základně v Čáslavi až v roce 2035. Teprve poté by měly proběhnout 
hlukové studie. Co se týká kompenzací, tak dané se probíralo. Byli upozorněni paní starostkou z Chotusic na to, že pokud 
bude město (či okolní obce) chtít nějaké kompenzace, tak by se měli připravit i na příp. stavební uzávěru. Uvedla však, 
že prozatím je předčasné o tom mluvit, prozatím není „nic na stole“.  
Občan Tomáš O. uvedl, že se mu nejedná o kompenzace okolních obcí, ale o město Čáslav. 
Místostarostka uvedla, že nikdo neví, co bude za 12 let, proto je velmi předčasné dané řešit.  
Zastupitel V. Málek potvrdil slova paní místostarostky. Uvedl, že gen. Míka ho ujišťoval, že nebude tolik letů letounů     
F-35, část letů bude prováděna na simulátorech, hluková zátěž by tedy neměla být tak velká. 
Občan Tomáš O. uvedl, že by mělo město poskytnout nějaké „oficiální“ stanovisko. 
Místostarostka uvedla, že informací o přestavbě letiště či nákupu letounů F-35 je dost ve sdělovacích prostředcích.  
Starosta uvedl, že když proběhlo setkání, bylo sděleno, že vše mělo být tajné, neměly se žádné informace zveřejňovat. 
Uvedl, že bylo přislíbeno gen. Míkou, že ihned poté, co dojde k nákupu zmiňovaných letounů, tak bude vyvoláno další 
oficiální jednání.   
 

Občan T. Ouředník se dotazoval, proč někteří zastupitelé nejsou v komisích města? 
Místostarostka uvedla, že okamžitě po volbách obesílala lídry stran s nabídkou účasti v komisích. 
Zastupitel F. Velímský uvedl, že je členem památkové komise, je v redakční radě. Do kulturní komise delegoval kolegu 
ze spolku Včela čáslavská.  
Zastupitel D. Tichý uvedl, že nemohl být osloven, protože školská komise nevznikla.  
Občan T. Ouředník uvedl, že měl na mysli především komisi správy majetku a komisi pro kulturu a spolkovou činnost. 
Uvedl, že zde není vyváženost stran a dochází k zbytečným nedorozuměním (např. rozdělování dotací apod.). 
Radní Z. Nezbedová se vyjádřila k dopisu pro Formanovu Čáslav, dále uvedla že předsedkyni Formanovi Čáslav byla 
nabídnuta spolupráce, ale byla odmítnuta. Dále sdělila svůj „pohled“ na Formanovu Čáslav. 
Zastupitel F. Velímský se vyjádřil k rozdělování dotací (rozdělují se dle schválených pravidel). 
Zastupitel V. Nezbeda uvedl, že např. v redakční radě jsou zastoupeny i ostatní strany, které v zastupitelstvu nesedí. 
Zastupitel M. Horský požádal, aby se paní radní Nezbedová nenavážela do kolegů a kolegyň z Formanovi Čáslavi.  
Občan Tomáš O. se ještě v krátkosti vyjádřil k rozdělování dotací. 
 

Občan děkan R. D. Mgr. Dmytro Romanovský (Římskokatolická farnost – děkanství Čáslav) se dotazoval pana radního 
Rumla: „Z jakých e-mailů zde bylo citováno?“ 
Radní J. Ruml uvedl, že pro něho je to naprosto uzavřená věc, nechce o tom více diskutovat. 
Občan děkan R. D. Mgr. Dmytro R. opětovně žádá o odpověď – s kterého e-mailu zde bylo citováno?  
Radní J. Ruml uvedl, že se k tomu více nebude vyjadřovat. 
Občan děkan R. D. Mgr. Dmytro R. sdělil, že žádná komunikace, která proběhla mezi biskupstvím královehradeckým a 
panem radním Rumlem se nedostala na veřejnost. Dále sdělil, jak komunikace proběhla a s jakým výsledkem.   
 

Občan R. Holík se vrátil se k minulému zasedání zastupitelstva – uvedl, že se mu nelíbí, jak byla zpracována analýza 
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Vyhodnocení odpadového hospodářství (stručné a neodborné). Zástupce společnosti, která vyhodnocení zpracovávala, 
nedokázal odpovědět na dotazy opozičních zastupitelů, což se mu také nelíbí a nelíbí se mu, že byla představena 
„pracovní“ verze. 
Dále se vrátil k článku v Čáslavských novinách – analýza Vyhodnocení odpadového hospodářství, zastupitelé, kteří měli 
k danému nějaký názor, tak údajně starostovi sdělují nepravdivé informace. Dotazoval se, zda co bylo napsáno, je lživé 
či není? 
Starosta uvedl, že vycházel z informací, které měl, které na zasedání zaslechl. Uvedl, že si zjistí, jak to doopravdy bylo a 
následně se k tomu příp. vyjádří (omluví odboru životního prostředí). 
Tajemník doplnil, že odbor životního prostředí zmiňovanou dokumentaci ke kontrole nikdy nedostal. 
 

Zastupitel V. Málek se vyjádřil k činnosti redakční rady (objektivita, pravidla zveřejňování příspěvků apod.). 
Následně se vyjádřil k odpadovému hospodářství (svoz a likvidace odpadů v současné době, svoz a likvidace odpadů 
po roce 2030 a opatření navrhovaná RNDr. Vrbovou). 
Zastupitel V. Nezbeda: Reagoval na slova zastupitele V. Málka týkající se redakční rady (pravidla pro vydávání a 
schvalování článků). Uvedl, že bude rád, když se pan zastupitel V. Málek k pravidlům vyjádří, navrhne úpravy. 
Tajemník uvedl, že odbor ŽP komunikoval se spol. ISES (zpracovatel Vyhodnocení odpadového hospodářství) pouze 
jednou, a to v říjnu.  
Zastupitel V. Málek: „Není nutné měnit pravidla, je potřeba, stejně jako zákon, vykládat je nejen podle litery, ale podle 
ducha.“ 
Radní J. Ruml se také vyjádřil k redakční radě (nyní pochválil), k článku, který kdysi napsal zastupitel V. Málek a zmiňoval 
se zde o něm.   
 

Občan se dotazoval, co uvidí občané na náměstí na Nový rok?  
Starosta odpověděl, že ohňostroj. 
Občan se dotazoval, proč město organizuje anketu, co občané chtějí, když nakonec město rozhodne stejně jinak? 
Radní Z. Nezbedová uvedla, že bylo rozhodnuto o obojím. Na Nový rok ohňostroj, na zahájení Žižkova roku dronovou 
show. Lepší je to v tom, že namísto jedné akce mohou být akce dvě, a také v tom, že na Žižkův rok je možné požádat     
o dotaci.  
Občan uvedl, že by se dané mělo vysvětlit především občanům. 
Zastupitel D. Tichý se dotazoval proč ty akce nemohou být obráceně? 
Radní Z. Nezbedová odpověděla, že ano, mohlo to být naopak.  

 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Dz1. Zrušení části usnesení č. ZM/22/23 bod 2; schválení Kupní smlouvy _ Pozemky - projekt Koželuhy 
Dz2. Schválení koupě pozemků parc. č. st. 316, parc. č. 158/3 v k.ú. Čáslav; podpis Kupních smluv 
Starosta přednesl veškeré informace k daným zprávám a dané problematice.  
Následně přivítal jednatele Ing. Tomáše Zavřela, MBA, zástupce společnosti PROFISTAV Koželuhy s.r.o. (zhotovitel 
projektu „Koželuhy“). 
Poté požádal zastupitele o odhlasování vystoupení Ing. Tomáše Zavřela, MBA na dnešním zasedání. 
Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/111/2023 
 

Následně převzal slovo Ing. Zavřel a doplnil informace, které přednesl starosta.  
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V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občan T. Ouředník sdělil, že v září 2021 se objevila první zmínka o výstavbě v Koželuhách a dotazoval se, jak minulé 
vedení města mělo vykomunikovány pozemky (vjezd do dané lokality), když nyní je s tím problém? 
Zastupitel M. Horský uvedl, že dané se komunikovalo se stavebním úřadem, s jednatelem spol. PROFISTAV Koželuhy 
s.r.o. Dále se také řešilo s panem K., který zde vlastní pozemky.  Uvedl, že vše bylo komunikováno, vědělo se o tom a 
počítalo se s tím.  
 

Občan Tomáš O. se dotazoval, jak je tedy možné, když bylo vše komunikováno, že najedou, po cca půl roce se zjistí, že 
se sem nevejde technika?  
Ing. Zavřel sdělil, že po podpisu smlouvy byl najat projektant, který vše přeměřil a zjistil, že do třímetrového pruhu 
pozemku nelze umístit přemostění potoka a vjezd do lokality (technicky to nelze). 
Zastupitel V. Málek uvedl, že zásadní věc je ta, že se našlo řešení.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil. 

 

Dz1. Zrušení části usnesení č. ZM/22/23 bod 2; schválení Kupní smlouvy _ Pozemky - projekt Koželuhy 
Hlasování:  
pro: 19                                                  proti:                                     zdrželo se: 1                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Josef Ruml       

Návrh byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/112/2023. 
 

Dz2. Schválení koupě pozemků parc. č. st. 316, parc. č. 158/3 v k.ú. Čáslav; podpis Kupních smluv 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 19                                                  proti:                                     zdrželo se: 1                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Josef Ruml       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/113/2023. 
 
12. Územní studie - areál Prokopa Holého Čáslav 

Starosta přivítal architekta Ing. arch. Ondřeje Tučka, zpracovatele územní studie areálu Prokopa Holého a Ing. arch. 
Jarmilu Dojčiakovou ze spol. SATER – PROJEKT s.r.o. (společnost, která projektovala domy pro ZHMC, spol. s r.o. - 
investor, který plánuje bytovou výstavbu v této lokalitě). 
Poté požádal zastupitele o odhlasování vystoupení Ing. arch. Ondřeje Tučka a Ing. arch. Jarmily Dojčiakové na dnešním 
zasedání. 
Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/114/2023. 
 

Následně převzal slovo Ing. Arch. Tuček, kterého následovala Ing. arch. Jarmila Dojčiaková, kteří podrobně popsali 
studii, kterou k areálu Prokopa Holého vytvořili (viz. příloha zápisu). 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občan David S. (SVJ č.p. 1902 a č.p. 1903, ul. Prokopa Holého) se vyjádřil k dopravní infrastruktuře v plánované 
výstavbě v lokalitě ul. Prokopa Holého. Představil změny, které by on a ostatní členové SVJ ve studii navrhovali, 
především ve změně výjezdů z podzemních garáží. 
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Občan Tomáš O. doplnil slova pana Davida S. a dále se k danému také vyjádřil.  Komentoval (ne)plánované možnosti 
dopravy v dané lokalitě (obousměrný provoz, rychlost apod.). 
Ing. arch. Jarmila Dojčiaková se vyjádřila k připomínkám občana Davida S. a Tomáše O. Uvedla, že oni vše prozatím 
diskutují s dotčenými orgány.  Ing. Tuček doplnil, že v dané lokalitě je plánován obousměrný provoz kromě jedné ulice. 
Sdělil, že vše záleží na dopravním značení a na tom, aby ulice obousměrný provoz umožňovaly.  
Zastupitel V. Drda se vyjádřil, že daná výstavba by měla mít všude nastavenou rychlost 30 km/h a následně se vyjádřil 
ke „špatnému“ parkování po celé Čáslavi. 
Zastupitel D. Blažej se dotazoval přítomných architektů na navrhované změny výjezdů z garáží, které přednesl občan 
David S.? 
Ing. arch. Tuček uvedl, že navrhované změny jsou kontraproduktivní, neboť by jednak „zničili“ zeleň (park), která je      
ve studii navrhovaná a jednak by se sem nevešel chodník.  
Zastupitel F. Velímský uvedl, aby se odlišovala terminologie - územní plán / projekt.  
Občan Tomáš O. v diskusi připomněl, že bylo k územní studii předáno několik připomínek, ale ani jedna nebyla 
zapracována, resp. nebylo předáno žádné písemné vyjádření ze strany města.  
Ing. arch. Tuček uvedl, že všemi připomínkami občanů se zabývali, a že spousty jich zapracovali. 
Zastupitel V. Málek poděkoval všem architektům, kteří se na plánování daného území podíleli. 
Občan David S. ještě k danému doplnil několik připomínek a sdělil několik názorů. 
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Hlasování:  
pro: 14                                                  proti:                                     zdrželo se: 6                            nehlasovalo:  
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PRO: 

Mgr. Václav Drda Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Drahomír Blažej RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Daniel Mikš MUDr. Ervin Petrikovič 

Ing.  Jaromír Strnad Bc. Alice Vavřinová     

Návrh byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/115/2023. 
 
19:20 hod. – 19:30 hod. – vyhlášena přestávka  

 

Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Místostarosta sdělil aktuální situace k městské nemocnici: 

- od minulého zasedání se v nemocnici nic podstatného neudálo, probíhající stávka lékařů se čáslavské 
nemocnice nijak nedotkla, péče o pacienty je zajištěná v plném rozsahu 

- k 01.12.2023 byla dokončena rekonstrukce gynekologicko-porodnického oddělení hrazená z dotačních titulů 
(2,5 mil. Kč) 

- nadále probíhají jednání s pojišťovnami odkud plynou dvě zprávy – jedna dobrá: nasmlouvané výkony pro 
jednodenní chirurgii, což pomůže ekonomice nemocnice, a druhá zpráva je špatná: v I. pololetí příštího roku se 
hospodaření nemocnice zhorší, protože pojišťovny se musejí držet výkonů vykazovaných za rok 2022, což 
zrovna nebylo „růžové“ období nemocnice 

- probíhají jednání o zachování výjezdové stanice RZS v Čáslavi (výjezdy s lékařem)  
- požádal o větší spolupráci krajských zastupitelů 
- ekonomika nemocnice se pomalu zlepšuje 
  

Do rozpravy k tomu bodu vystoupili: 
Zastupitel V. Málek reagoval na pozn. místostarosty – MUDr. Mandáková (předsedkyně výboru pro zdravotnictví              
na KÚ) je v tomto směru velmi aktivní. Dále uvedl, že dané není záležitost, o které by rozhodovali krajští zastupitelé 
Zastupitel M. Horský se dotazoval na dotaci (react), zda se dokázalo vše dočerpat? 
Místostarosta odpověděl, že v podstatě ano. Uvedl, že zastupitelé obdrželi podrobnou tabulku, kde je vše uvedeno.  
Starosta sdělil, že profinancováno zatím není, musejí se nejprve schválit prostředky.  
Zastupitel D. Blažej uvedl, že nějaké kroky pro záchranu čáslavské záchranné služby podniká. 
Zastupitel V. Drda poděkoval nemocnici za péči.  
Občan R. Holík poděkoval taktéž personálu nemocnice.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil.  

 
01 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu za měsíc říjen 2023 
Zastupitel D. Mikš předložil zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 19                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo: 1 
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
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NEHLASOVALO: 

Ing. Drahomír Blažej       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/116/2023. 

 
02 Rozpočtové opatření č. 6/2023 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil veškeré podrobnosti k danému rozpočtovému opatření. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/117/2023. 
 
03 Delegace k uskutečňování rozpočtových opatření 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti k dané kontrole.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/118/2023. 

 
04 Návrh rozpočtu města Čáslavi na rok 2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 

 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel F. Velímský se přimlouval o navýšení částky na navýšení dotačního titulu pro sociální fond. 
Zastupitel V. Málek se dotazoval na informaci, kterou starosta sdělil, při představení rozpočtu na příští rok, a to 
„možnost (hrozbu)“ uzavření skládky v příštím roce a její dopad na rozpočet města? 
Dále se dotazoval: „Když vlastně ta EIA byla předložena v prosinci loňského roku, máme už zase prosinec a v podstatě 
nic se zatím neděje, nevím, jestli se zase 19. prosince, jako vloni, tady neobjeví dokument EIA, ke kterému bude 
možnost se vyjadřovat v období vánočních svátků, což není chyba radnice samozřejmě, to aby nebylo vnímáno jako 
nějaký, z mé strany zase nějaký rýpání, ale mě spíš zarazila jedna věc, protože jsem tehdy vlastně při těch jednáních 
hovořili o tom, že již před rokem, je nějaká volná kapacita, asi 450 – 500 tis. tun a ta vydrží na nějakou dobu a přitom 
je tam ta vybudovaná vana, která neměla bohužel vinou AVE integrované povolení a muselo se to řešit jako v rámci EIA. 
A vlastně my jsme již tehdy říkali, že by bylo vhodné, tu již vybudovanou vanu, která vlastně má nějakou kapacitu 500 
tis. tun, tzn. v tom období, kdy jsme se o tom bavili se jednalo o milion tun odpadu, tak proč se s tím nepracovalo ze 
strany AVE, ale proč to nebylo asi i v podmínkách, které jsme si mohli klást v rámci té dohody, která se s nimi uzavřela?“  
Starosta uvedl, že jednání probíhala. Tato varianta byla navrhovaná (aby se zpracovala EIA na návoz odpadu již 
vybudované vany), ale zástupci spol. AVE sdělili, že toto řešení je pro ně neakceptovatelné. 
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Radní J. Provazníková ujistila kolegu zastupitele F. Velímského, že navýšení dotační částky pro sociální fond je již 
v řešení. 
Zastupitel D. Tichý se dotazoval, vzhledem ke sníženému příspěvku pro školy, na náklady za energie?  
Starosta sdělil, že to snížení odpovídá nárůstu energií. Nárůst příspěvku města byl vyšší než nárůst nákladů energií a 
tímto by to mělo být vyrovnané. Vše bylo řešeno s řediteli příspěvkových organizací.  
Zastupitel D. Tichý navrhl, jestli by do budoucna nebylo přínosné oddělit mandatorní výdaje od příspěvku.  
Zastupitel T. Hasík uvedl, že je to nový návrh, který je potřeba promyslet. Dále uvedl, že oni požádali o to, aby byl 
příspěvek ponechán ve stávající výši, přesto byl snížený, avšak sdělil, že nemá problém s tím požádat o navýšení, pokud 
bude potřeba. 
Radní J. Ruml uvedl, že v minulém volebním období enormně vzrostl nárůst na správu. Požádal, aby byla snaha snížit 
výdaje na správu města.  
Tajemník se vyjádřil ke slovům radního J. Rumla.  
Zastupitel V. Málek uvedl ke slovům radního J. Rumla: „Já si myslím, že takový ten závazek jako pojďme snížit je velice 
hezký a velice líbivý, ale že by bylo dobré, kdyby navrhl konkrétně v jakém směru atd., protože závazek jako pojďme 
snížit náklady je samozřejmě… každý s tím budeme souhlasit.“  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/119/2023. 

 
05 Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Občan T. Ouředník se dotazoval, kolik je aktuálně nákladovost na odpady? Kolik město doplácí na tuto činnost? 
Starosta odpověděl, že celkové náklady jsou přes 17 mil. Kč na likvidaci odpadu. Město doplácí přes 10 mil. Kč. 
Zastupitel F. Velímský uvedl, že ve vyhlášce nejsou uvedeny příp. penále za neuhrazení. 
Zastupitel D. Mikš uvedl, že dané vyplývá ze zákona.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil. 

 

Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/120/2023. 

 
06 Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku z pobytu  
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
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Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/121/2023. 

 
07. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/122/2023. 

 
08. Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku ze psů 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/123/2023. 

 
09. Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva - r. 2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel M. Jusko se dotazoval o jaký celkový roční výdaj v tomto případě jde? 
Starosta uvedl, že odměny jsou ve stejné výši jako v minulém volebním období.  
Zastupitel M. Jusko se dotazoval, kolik je to v korunách? 
Starosta uvedl, že nedokáže přesně odpovědět, ale sdělil, že může odpovědět písemně.  
Zastupitel M. Jusko o toto požádal.  
 

Nikdo další se do rozpravy k tomuto bodu nepřihlásil.  
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Hlasování:  
pro: 12                                                  proti:                                     zdrželo se: 8                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Filip Velímský 

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/124/2023. 
 
10. Termíny konání zasedání ZM - r. 2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/125/2023. 
 
11. Návrh obsahu změny č. 6 Územního plánu Čáslav (změna trasy přeložky silnice II-339) 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel J. Honzíček se dotazoval na původní variantu, na novou variantu – co vedlo ke změně? 
Starosta odpověděl, že se jedná především o odklon dopravy od zástavby na Budíně. Původně … obchvat byl poměrně 
blízko, a proto tato varianty. A další věc je ta, že se nepůjde přes areál pana R.  
 

20:22 h – odchod zastupitele Mgr. Václava Drdy 
  

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 16                                                  proti:                                     zdrželo se: 3                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič 

MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko   

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/126/2023. 
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13. Souhlasné prohlášení k pozem. parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.);  
       Záměr prodeje pozemků parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.) 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Souhlasné prohlášení k pozem. parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.) 
Hlasování: 
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

NEHLASOVALO: 

MUDr. Ervin Petrikovič       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/127/2023. 
 

Záměr prodeje pozemků parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.) 
Hlasování: 
pro: 19                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/128/2023. 

 
14. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace - město Čáslav x SVJ Jablonského, Čáslav_Schválení Dodatku č. 1 

Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Zastupitel F. Velímský poděkoval SVJ za realizaci rekonstrukce. 
Místostarostka informovala zastupitele o podané žádosti SVJ o příspěvek na navýšený rozpočet od města.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil.  

Hlasování: 
pro: 19                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

NEHLASOVALO: 

Mgr. Renata Vaculíková       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/129/2023. 
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15. Zpráva kontrolního výboru o provedených kontrolách 
Zastupitel V. Málek předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování: 
pro: 19                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
 
 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr.  Julie Provazníková 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/130/2023. 
 
16. Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2023 
Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel D. Tichý zmínil, že částka na kulturu se od roku 2022 se téměř nezměnila částka.  
Zastupitel M. Horský zmínil ceník z Dusíkova divadla, o kterém bylo následně diskutováno společně s bývalou 
ředitelkou spol. Dusíkovo divadlo Čáslav s.r.o. 
 

Starosta požádal zastupitele o odhlasování vystoupení bývalé ředitelku spol. Dusíkovo divadlo Čáslav s.r.o. – Mgr. Lady 
Bartošové na dnešním zasedání. 
Hlasování:  
pro: 17                                                  proti: 1                                   zdrželo se: 1                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

PROTI: 

Ing. Josef Ruml       
 

ZDRŽELO SE: 

MUDr. Ervin Petrikovič       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/131/2023. 
 
HLASOVÁNÍ O PRODLOUŽENÍ DNEŠNÍHO JEDNÁNÍ  
Hlasování:  
pro: 19                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/132/2023. 

 



  Jednání zastupitelstva číslo: VII/2023 
Číslo jednací: MěÚ/74337/2023/SEK 

 

 
 
Stránka 17 z 19 

Do diskuse o kontrole ve spol. Dusíkovo divadlo Čáslav s.r.o. se dále zapojila zastupitelka A. Vavřinová, která sdělila, že 
paní Bartošová byla před zahájením kontroly požádána o podklady potřebné pro kontrolu, které odmítla předložit.  
L. Bartošová k danému uvedla, že materiály nemohla poskytnout, neboť už nebyla ředitelkou a neměla k nim přístup.  
K danému se dále vyjádřil zastupitel a stávající ředitel Dusíkova divadla J. Žaloudek, radní J. Ruml, zastupitel M. Horský, 
zastupitel D. Tichý.  
 

Občan Tomáš O. poukázal na rekonstrukci (kapacitu) sedaček ve velkém sálu divadla, ke kterému se vyjádřil zastupitel 
D. Mikš a zastupitel M. Horský.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil.  

Hlasování:  
pro: 17                                                  proti:                                     zdrželo se: 2                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr.  Julie Provazníková Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

ZDRŽELO SE: 

 Martin Horský Mgr. Filip Velímský     

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/133/2023. 
 
Dz3. Smlouva o bezúročné zápůjčce pro Městskou nemocnici Čáslav 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 19                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček  Jiří Honzíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ervin Petrikovič MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/134/2023. 

 
Dotazy a připomínky zastupitelů 
Zastupitel F. Velímský připomněl, že nedostal(i) odpověď – podklady od Mgr. Ing. Pavla Bezoušky, se kterým bylo 
konzultováno uzavření dohody se spol. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o.  
Zastupitel V. Málek se vrátil k problematice odpadového hospodářství ve městě Čáslavi a přednesl dotazy směřující 
starostovi města (viz. příloha tohoto zápisu).  
 

21:13 hodin – odchod zastupitele Jiřího Havlíčka. 
 

Zastupitel J. Honzíček se dotazoval, jak dopadl podnět občana, který závažným způsobem zpochybňoval čerpání 
rozpočtových položek v uplynulých letech – jak byl podnět dořešen? 
Dále se dotazoval, z jakého důvodu rada měst udělá výjimku z platné směrnice, která řeší postup při zadávání veřejných 
zakázek malého rozsahu (objednávka kontroly u spol. TAX PARTNERS Consulting, s.r.o.)? 
Starosta odpověděl, že kontrola byla odmítnuta ze strany oslovené firmy. Co se týká podnětu občana, tak dané řešila 
policie, výsledky nejsou známy.  
 

Místostarostka se zmínila o e-mailu od předsedy Mikroregionu Čáslavsko DSO – J. Jiskry - Vysvětlení změn v kalkulaci 
společného financování dopravní obslužnosti na Čáslavsku, které bude řešeno na únorovém zasedání.  

https://www.kdpcr.cz/spolecnost/tax-partners-consulting-sro
https://www.kdpcr.cz/spolecnost/tax-partners-consulting-sro
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Dále se vrátila k akci „Sportovec Čáslavi 2023“ – vyjádřila se, jak to bylo s pozváním účastníků a nominovaných 
sportovců. 
Zastupitel V. Málek měl připomínku k zaslané e-mailové zprávě týkající se dopravní obslužnosti na Čáslavsku – zpráva 
nebyla okomentovaná (nebyla podrobně popsaná), zastupitelé museli „pátrat“, proč jim byla zaslána.  
 
Zastupitel M. Horský se vyjádřil k výjimce ze směrnice, kterou rada města může udělat na základě něčeho důvodného, 
něčeho závažného. Zde to bylo účelové – uvedl, že toto komunikoval s panem starostou i s finančním výborem.  
Dále se vyjádřil k akci „Sportovec Čáslav 2023“ – uvedl, že žádnou pozvánku za Judo Čáslav nedostal.  
 

Zastupitel D. Mikš se vyjádřil Mikroregionu Čáslavsko DSO – změny v kalkulaci společného financování dopravní 
obslužnosti na Čáslavsku.  
 
21:26 hod. – konec zasedání.   

 
Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 18 členů zastupitelstva města. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 11.12.2023. 
Ověřovatelé zápisu: Jiří Honzíček a Bc. Alice Vavřinová 
Návrhová komise: JUDr. Vlastislav Málek a Mgr. David Tichý 
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=qMtaKY6kaAM 
o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2023-12-11/HerSie/HerSieHtml5.html 

 

PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/74335/2023/SEK 
                 Listina přítomných zastupitelů 
                 Pozvánka ze dne 01.12.2023 
                 Doplnění programu (přehled zpráv)_08.12.2023 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/68535/2023/SEK ze dne 06.11.2023  
                 Důvodové zprávy č. 1 – 16, Dz1 – Dz3 
 
 
 
 
 
 
    
   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jiří Honzíček v. r.                                                                                                                                          Bc. Alice Vavřinová v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                          členka zastupitelstva  
 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=qMtaKY6kaAM
https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2023-12-11/HerSie/HerSieHtml5.html
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PŘEHLED PŘIJATÝCH / NEPŘIJATÝCH USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 11.12.2023 

USNESENÍ USNESENÍ číslo 

 Hlasování pomocí elektronického systému  ZM/106/2023 

 Ověřovatelé zápisu ZM/107/2023 

 Členové návrhové komise  ZM/108/2023 

 Program dnešního zasedání  ZM/109/2023 

 Průběh zasedání ZM/110/2023 

 Projekt Koželuhy - vystoupení jednatele společnosti PROFISTAV Koželuhy s.r.o. - Ing. Tomáše Zavřela, MBA ZM/111/2023 

 Zrušení části usnesení č. ZM/22/23 bod 2; schválení Kupní smlouvy _ Pozemky - projekt Koželuhy ZM/112/2023 

 Schválení koupě pozemků parc. č. st. 316, parc. č. 158/3 v k.ú. Čáslav; podpis Kupních smluv ZM/113/2023 

 Územní studie - areál Prokopa Holého Čáslav  
 - vystoupení architekta Ing. arch. Ondřeje Tučka, zpracovatele územní studie areálu Prokopa Holého 
 - Ing. arch. Jarmila Dojčiaková ze spol. SATER – PROJEKT s.r.o. 

ZM/114/2023 

 Územní studie - areál Prokopa Holého Čáslav ZM/115/2023 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - říjen 2023 ZM/116/2023 

 Rozpočtové opatření č. 6/2023 ZM/117/2023 

 Delegace k uskutečňování rozpočtových opatření ZM/118/2023 

 Návrh rozpočtu města Čáslavi na rok 2024 ZM/119/2023 

 Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství ZM/120/2023 

 Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku z pobytu ZM/121/2023 

 Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku za užívání veřejného prostranství ZM/122/2023 

 Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o místním poplatku ze psů ZM/123/2023 

 Poskytování odměn a ostatních souvisejících plnění uvolněným členům zastupitelstva - r. 2024 ZM/124/2023 

 Termíny konání zasedání ZM - r. 2024 ZM/125/2023 

 Návrh obsahu změny č. 6 Územního plánu Čáslav (změna trasy přeložky silnice II-339) ZM/126/2023 

 Souhlasné prohlášení k pozemkům parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.);  
 Záměr prodeje pozemků parc. č. 1749/34 (manželé P.) a parc. č. 1749/33 (manželé B.) 

ZM/127/2023 

ZM/128/2023 

 Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové dotace - město Čáslav x SVJ Jablonského, Čáslav_Schválení 
Dodatku č. 1 

ZM/129/2023 

 Zpráva kontrolního výboru o provedených kontrolách ZM/130/2023 

 Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2023 - vystoupení bývalé jednatelky spol. Dusíkovo divadlo Čáslav, s.r.o. ZM/131/2023 

 HLASOVÁNÍ O PRODLOUŽENÍ DNEŠNÍHO JEDNÁNÍ ZM/132/2023 

 Zpráva o činnosti finančního výboru v roce 2023 ZM/133/2023 

 Smlouva o bezúročné zápůjčce pro Městskou nemocnici Čáslav ZM/134/2023 

 
   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
 
 
 

Jiří Honzíček v. r.                                                                                                                                          Bc. Alice Vavřinová v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                          členka zastupitelstva  


